

## QSL-сертификат

### «Путешествуй с радио!»

С 1 по 7 августа 2023 г., радиостанцией RC4A планируется QRP-активность с Черноморское побережья Краснодарского края (RDA: KR-15).

Возможные диапазоны: 7 - 28 МГц, только CW.

Для продвижения идей радиопутешествий, к указанному событию, на сервисе **hamlog.online**, будет размещен электронный QSL-сертификат «Путешествуй с радио!».

Для получения сертификата, в обозначенный период времени, соискателю необходимо провести не менее 2 QSO/SWL с радиостанцией RC4A/QRP.

Повторные радиосвязи засчитываются в разные календарные сутки и на разных диапазонах.

Выдача сертификата - исключительно на основании загруженных логов активатора.

Наблюдатели могут получить сертификат отправив заявку в произвольной форме на электронную почту [ua4atl@list.ru](mailto:ua4atl@list.ru)

Буду рад приятным встречам на диапазонах!

Евгений (RC4A)

## QSL certificate

### "Travel with the radio!"

From August 1 to August 7, 2023, the RC4A radio station plans QRP activity from the Black Sea coast of the Krasnodar Territory (RDA: KR-15).

Available bands: 7 - 28 MHz, CW only.

To promote the ideas of radio travel, an electronic QSL-certificate "Travel with the radio!" will be placed on the <https://hamlog.online> service for the specified event.

To obtain a certificate, within the specified period of time, the applicant must make at least 2 QSO / SWL with the RC4A/QRP radio station. Repeated QSOs are counted on different calendar days and on different bands.

Issuance of a certificate - solely on the basis of the downloaded logs of the activator.

SWL can receive a certificate by sending an application in any form to e-mail [ua4atl@list.ru](mailto:ua4atl@list.ru)

I will be glad to have pleasant meetings on the bands!

Eugene (RC4A)